
Magyar Darts Szövetség 2023. 12. 14-ei elnökségi ülésének jegyzőkönyve 

 

JEGYZŐKÖNYV 

Elnökségi ülés 

Időpont: 2023. 12. 14. 18:15 

Helyszín: Online, Zoom alkalmazás 

Jelen vannak: 

Balázs Gábor – elnök 

Tekauer Norbert – alelnök 

Bódi Richárd – elnökségi tag 

Katona Dávid – elnökségi tag 

Kiss Imre – elnökségi tag 

Mihályi Petra – főtitkár 

 

A Magyar Darts Szövetség rendkívüli elnökségi ülését Balázs Gábor, a szervezet elnöke 2023. 12. 14-

én, 18:25-kor nyitja meg. A nyílt ülés meghívóját 2023. 12. 6-án kapta meg az elnökség e-mailben, a 

felügyelőbizottság és a tagszervezetek értesítése is megtörtént. 

Balázs Gábor megállapítja, hogy öt elnökségi tag van jelen, így az ülés határozatképes. Jelzi, hogy 

szeretné felvenni napirendi pontnak a tagsági díjakra vonatkozó kedvezmények újratárgyalását, 

amelyet a jelenlévők elfogadnak. Felkéri Mihályi Petra főtitkárt, hogy készítse el a jegyzőkönyvet, aki a 

felkérést elfogadja. 

Napirendi pontok: 

1. Tájékoztató a WDF-világbajnokságról 

 

Balázs Gábor, a Magyar Darts szövetség elnöke elmondja, alapvetően még néhány évvel 

ezelőtt is elképzelhetetlen volt, hogy Magyarországról öt versenyző jusson ki bármilyen 

világbajnokságra. Hozzáteszi, úgy érzi, a férfiak között Kovács Patrik szereplésében és az 

ifjúsági fiú kategóriában Borbély András döntőért vívott csatájában lehetett volna talán több. 

Így is nagy eredmény, hogy Ihász Veronika immár másodszor szerepelt és ismét meccset nyert 

– előbb hozta a kötelezőt, a második fordulóban azonban ellene hozták a kötelezőt. Takács 

Gábor sérülten, ínhüvelygyulladással, fájdalmakkal játszott, de így is jó mérkőzést játszott 

Moreno Blommal, s Turai Krisztina is szépen helyt állt a tapasztaltabb, rutinosabb olasz Aurora 

Fochesatóval szemben az ifjúsági lány verseny döntőjében, aki rádadásul a PDC Womens’ 

Seriesben is játszik. Arról is beszél, a Nemzetközi Darts Szövetséggel folytatott egyeztetések 

nyomán esély nyílt rá, hogy jövőre Magyarország rendezze a World Masters versenyt, ennek 

érdekében a szövetség hamarosan megkezdi az egyeztetéseket a Nemzeti Sportügynökséggel 

és a magyar kormánnyal, lényegében csak az anyagi forrásokon múlik a dolog. Mihályi Petra 

főtitkár arra tér ki, hogy az egyeztetések nyomán sikerült jobban megismerni a WDF-hez 

kötődő tisztségviselők gondolkodásmódját. Emellett abban a tekintetben is előrébb lépett 

velük az MDZ, hogy átlássák, Magyarországon, sőt, a környező országokban másképp működik 

a sport, a szponzoráció, a támogatási rendszer, mint az angolszász országokban, vagy 

Hollandiában, ahol a darts már felépült, tradicionálisnak mondható. Hozzátette, általában véve 

a sportról való gondolkodásmód, a szervezeti struktúra jóval profibb Magyarországon, mint a 



WDF-nél. Azt is elmondta, Balázs Gáborral a világbajnokság tapasztalatai alapján a verseny 

végeztével arról beszéltek, hogy Elnök úr megfogalmazásával élve „most kezdődik igazán a 

munka”, hiszen a kijutásra már megvan a módszer, ugyanakkor magasabb szintre kell lépni, 

hogy a magyar játékosok több mérkőzést tudjanak majd nyerni a világbajnokságon. 

 

2. Kérelmek 

 

Balázs Gábor a második napirendi pont kapcsán jelzi, négy egyesület jelezte hivatalosan 

csatlakozási szándékát a Magyar Darts Szövetség felé az elnökségi ülés előtt: az Első Esport 

Egyesület, a Hajdúböszörményi Torna Egylet, a Veszprémi Egyetemi Diák és Atlétikai Club, a 

Steel Lovas és Darts Sportegyesület. Mind a négy szervezet megfelelően beadta a 

csatlakozáshoz szükséges papírokat is. 

 

Az elnökség a 1/2023. (XII.14.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja az Első Esport 

Egyesület csatlakozási kérelmét. 

 

Az elnökség a 2/2023. (XII.14.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja a 

Hajdóböszörményi torna Egylet csatlakozási kérelmét. 

 

Az elnökség a 3/2023. (XII.14.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja a Veszprémi 

Egyetemi Diák és Atlétikai Club csatlakozási kérelmét. 

 

Az elnökség a 3/2023. (XII.14.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja a Steel Lovas és 

Darts Sportegyesület csatlakozási kérelmét. 

 

A Magyar Darts Szövetség elnöke ezután hozzáteszi: szükség lesz még egy rövid elnökségi 

ülésre az idei évben, mert még további szervezetek jelezték, hogy az idei évben csatlakozni 

szeretnének. 

 

3. Tagdíjkedvezmények 

 

Balázs Gábor arról számol be, hogy bár még folynak szponzori tárgyalások, és hamarosan az 

NSÜ-vel is egyeztet a szövetség, a Drehert még nem sikerült pótolni, a megnövekedett árak 

miatt pedig a költségek is magasabbak lesznek idén, miközben a források csökkennek. Emiatt 

csökkenteni kell a kiadásokat és a lehetőségekhez mérten növelni a bevételeket. Ennek 

szellemében januártól már csak két főállású munkavállaló dolgozik állományban a 

szövetségnél, illetve egy fő diákszövetkezeten keresztül. Tagdíjat csak a közgyűlés tud emelni, 

azonban az elnökségi határozattal bevezetett tagdíjkedvezmények újratárgyalhatók. Balázs 

Gábor azt javasolja, hogy a 20 igazolt felnőtt játékos után járó 10 000 Ft-os kedvezményt tartsa 

meg az elnökség, viszont azt javasolja, a közgyűlésen való részvételért járó 20 000 Ft-os 

kedvezményt töröljék el. Azzal érvel, a tagszervezeteknek is érdeke részt venni a közgyűlésen, 

az pedig nehezen visszaellenőrizhető, hogy ki jött el valóban személyesen, és ki adott 

meghatalmazást például egy másik tagszervezet képviselőjének. Hozzáteszi, a 2023-as 

közgyűlésen 54 tagszervezet vett részt, 2024-ben pedig ez vélhetően még több lenne, hiszen 

nőtt a tagszervezetek száma. 

 

Az elnökség a 3/2023. (XII.14.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja közgyűlésen 

való részvételért járó 20 000 Ft-os tagdíjkedvezmény törlését. 



 

 

Balázs Gábor Elnök az ülést 19:10-kor lezárja. 
 

 

 

k.m.f 

………………………………………….      ……………………........................ 

Balázs Gábor        Mihályi Petra 

Elnök         Jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 

 


